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افتتاح ساختمان جدید دفتر نمایندگی مرند نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی

ساختمان جدید دفتر نمایندگی مرند نظام مهندسی آذربایجان شرقی با حضور رئیس، تنی چند از اعضای هیئت مدیره و

بازرسان سازمان نظام مهندسی ساختمان استان، فرماندار مرند و نماینده مردم مرند و جلفا در مجلس شورای اسلامی

افتتاح شد.

به گزارش روابط عمومی سازمان نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی، دکتر علیرضا معتمدنیا در مراسم افتتاحیه این ساختمان ضمن عرض خیرمقدم به میهمانان و حضار،

اظهار داشت: توجه و تاکید به طرح ها و برنامه های توسعه ای در راستای منافع اعضای این سازمان یکی از مهمترین برنامه هایی بود که در دوره نهم توسط اعضای محترم هیئت

مدیره سازمان مورد تاکید و پیگیری قرار گرفت که احداث و افتتاح ساختمان جدید دفتر نمایندگی مرند نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی در این راستا صورت گرفت و هم

اکنون محقق شد، همچنین تکمیل و افتتاح ساختمان مرکزی این سازمان در تبریز نیز در دوره نهم با جدیت در راس برنامه قرار گرفت که این ساختمان نیز طی هفته های آتی

تکمیل و رسما افتتاح خواهد.

وی در ادامه افزود: تغییر و بازنگری قانون نظام مهندسی ساختمان که سال 1375 به تصویب رسیده است و دارای نواقصی بوده و متناسب با برهه زمانی کنونی نیست و

سالهاست بازنگری آن در مجلس شورای اسلامی بلاتکلیف مانده است و همچنین تحقق بیمه مهندسان که در مجلس به تصویب رسیده ولی تاکنون عملیاتی نشده است دو

خواسته مهم جامعه مهندسان عضو سازمان نظام مهندسی ساختمان می باشد که از نمایندگان مردم آذربایجان شرقی در مجلس شورای اسلامی خواستاریم که به این دو

درخواست مهندسان جامه عمل بپوشانند.

داود عباسی فرماندار ویژه مرند نیز در این مراسم ضمن ابراز تبریک برای افتتاح ساختمان جدید دفتر نمایندگی مرند نظام مهندسی آذربایجان شرقی گفت: سازمان نظام مهندسی

ساختمان نقش بسیار مهمی در احداث ساختمانهای با کیفیت دارد و هرچقدر این سازمان توسعه پیدا کند نتیجه آن در ساخت و سازهای ایمن و مقاوم در سطح شهرها به منصه

ظهور خواهد رسید که در مرند نیز شاهد این موضوع هستیم.

در ادامه این مراسم عزت الله حبیب زاده نماینده مردم مرند و جلفا نیز اظهار داشت: سازمان نظام مهندسی ساختمان ظرفیت بسیار بزرگ و مهمی است که از آن باید برای توسعه

شهرها استفاده بیشتری شود و در این راستا شهرداری ها باید تعامل و همکاری نزدیکی با این سازمان داشته باشند تا هم ساخت و سازها به سمت کیفی سازی پیش رفته و هم

اینکه از ساخت و ساز غیرمجاز جلوگیری شود.

وی با بیان اینکه حتما پیگیر مطابات جامعه مهندسان خواهد بود، گفت: از رئیس و اعضای هیئت مدیره محترم سازمان نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی می خواهم

تمامی دغدغه ها و مطالبات جامعه مهندسان را جمع آوری کرده و به اینجانب انتقال دهند تا بنده شخصا پیگیر این مطالبات و به نتیجه رساندشان در مجلس شورای اسلامی

باشم.

گزارش روابط عمومی سازمان نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی می افزاید، ساختمان جدید دفتر نمایندگی مرند نظام مهندسی ساختمان در زیربنای 1400 مترمربع افتتاح

و به بهره برداری رسید.
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